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PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia  şedinţei extraordinare a  Consiliului  local  municipal 

Tîrgu Mureş  din data de  6 noiembrie  2018 

 

 

 

Din totalul de 23 consilieri locali, sunt prezenţi la şedinţă 22 de consilieri. 

Absentează domnul  consilier Tatar Lehel.  

D-na consilier Benedek:  - bună ziua, domnilor viceprimari, stimaţi consilieri, 

declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului local Tîrgu Mureş convocată în 

conformitate cu Dispoziţia primarului nr. 4.337 din 2.11.2018. Sunt prezenţi 22 de 

consilieri locali, şedinţa fiind statutară. 

Avem pe ordinea de zi 3 proiecte de hotărâri, plus două în regim de urgenţă. 

Dacă sunt propuneri referitoare la modificarea ordinii de zi?  

D-na consilier Moldovan: - în numele grupului PNL, propun 8 amendamente. 

D-na consilier Benedek:  - mai întâi votăm ordinea de zi. Avem pe ordinea de zi 

trei proiecte de hotărâri, plus două în regim de urgenţă. Propun să discutăm mai întâi 

proiectele în regim de urgenţă după care, la sugestia d-lui viceprimar,  punctul 1 cel 

referitor la rectificarea bugetului local, să fie ultimul de pe ordinea de zi. 

Cu această propunere, supun la  vot ordinea de zi, plus cele două în regim de 

urgenţă. 

Cine este pentru? – 22 voturi (unanimitate) 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Ordinea  de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

Înainte de a trece la discutarea proiectelor în regim de urgenţă, vă rog să votăm  

procesul verbal al şedinţei ordinare de Consiliu local din 25 octombrie, l-aţi primit cu toţii 

prin corespondenţa electronică. Dacă nu sunt obiecţii, supun la vot  procesul verbal. 

Cine este pentru? – 22 voturi (unanimitate) 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

 

Proiecte de hotărâri în regim de urgenţă 

 

Punctul nr. 1 – regim de urgenţă 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare şi a cheltuielilor aferente 

pentru proiectul  “Lucrări de creştere a eficienţei energetice la clădiri rezidenţiale din 

municipiul Tîrgu Mureş - LOT I”: 
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D-na consilier Benedek: - aici avem o eroare materială de modificat, la art. 3, cifra 

1 milion 211 mii 781,02 trebuie corectată  cu 1 milion 211 mii 781,14. cele două cifre de 

după „ ,”în loc de ,02 să fie ,14. 

Cu această precizare, supun la vot punctul 1 în regim de urgenţă. 

 Cine este pentru? – 20 voturi 

 Cine este împotrivă? -  

 Cine se abţine? – 2 abţineri (Bălaş R., Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi 2 abţineri. 

Punctul nr. 2 – regim de urgenţă 

Proiect de hotărâre privind  aprobarea cererii de finanţare şi a cheltuielilor aferente 

pentru proiectul “Lucrări de creştere a eficienţei energetice la clădiri rezidenţiale din 

municipiul Tîrgu Mureş - LOT II”: 

D-na consilier Benedek: - supun la vot punctul 2  în regim de urgenţă 

Cine este pentru? – 20 voturi 

 Cine este împotrivă? -  

 Cine se abţine? – 2 abţineri (Bălaş R., Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru şi 2 abţineri. 

Punctul nr. 2 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind  actualizarea valorii de finanţare a obiectivului de 

investiție “Dotarea cu echipamente şi mobilier specific didactic şi de laborator pentru 

Colegiul Agricol Traian Săvulescu, Tîrgu Mureş”. 

D-na consilier Benedek: - dacă nu sunt intervenţii, supun la vot proiectul de 

hotărâre. 

Cine este pentru? – 22 voturi (unanimitate) 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi.  

Punctul nr. 3 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind   actualizarea valorii de finanţare a obiectivului de 

investiție “Dotarea cu echipamente şi mobilier specific didactic şi de laborator pentru 

Liceul Tehnologic Aurel Persu, Tîrgu Mureş”. 

D-na consilier Benedek: - dacă nu sunt intervenţii, supun la vot proiectul de 

hotărâre. 

Cine este pentru? – 22 voturi (unanimitate) 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi.  

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind  modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 284 din 25 

octombrie 2018 privind rectificarea bugetului Unităţii Administrativ Teritoriale – 

Municipiul Tîrgu Mureş  pe  anul  2018.  

D-na consilier Benedek: - domnule Moldovan, vă rog să daţi citire 

amendamentelor propuse. 

Dl. consilier Moldovan: -  în numele grupului PNL, vreau să propun 8 

amendamente pe care să le supunem fiecare în parte la vot, iar apoi o să depun d-na 

preşedintă şi documentaţia cu anexele eferente. 

1. La Direcţia tehnică , propun relocarea sumei de 2.093.955 de la obiectivul de 

investiţii şi reparaţii către obiectivul reparaţii străzi, trotuare şi parcări. 

D-na consilier Benedek: - ar trebuie să le lecturaţi pe toate, după care supunem la 

vot. Poate sunt şi alte propuneri. 
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Dl. consilier Moldovan: -  amendamentul nr. 2: La Serviciul Public de 

Utilităţi (SPUM) propun relocarea sumei de 1.500.000 de la reparaţii şi obiective de 

investiţii către obiectivul reparaţii străzi, trotuare şi parcări. 

3. La ZOO, solicit relocarea sumei de 610.000 de la obiectivul de investiţii şi 

reparaţii către Clubul  Sportiv  Municipal. 

4. La Poliţia Locală, solicit diminuarea sumei de 200.000 de la obiectivul de 

investiţii autoturisme  la 160.000. 

5. La Administraţia Domeniului Public (ADP), solicit relocarea sumei de 

2.621.000  de la obiectivul de reparaţii bunuri şi servicii, respectiv obiectivul investiţii, pe 

credit de angajament,  şi suplimentare la reparaţii străzi,  trotuare, parcări. 

6. La Asistenţă Socială, solicit relocarea sumei de 1.510.000 de la obiectivul 

ajutoare sociale şi transferuri interne, către Clubul Sportiv Municipal. 

7. La Serviciul Relaţii Publice Interne şi Internaţionale, solicit relocarea 

sumei de 110.000  între  serviciul  hotelier şi serviciul restaurant. 

8. Se renunţă la obiectivele autospecială uşoară  categoria de folosinţă N1 de 

la Serviciul Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă şi autoutilitară de la creşe. Multumesc. 

Dl consilier Csiki: - bună ziua, doamna preşedintă, domnii viceprimari, stimaţi 

colegi, aş avea şi eu un amendament la anexa 2 punct 4, la învăţământ, o realocare de sumă 

la investiţii de trei zeci şi trei de mii patru sute două zeci de mii, conform unei adrese de la 

Grădiniţa nr. 16, tot la investiţii se vor aloca aceşti bani, eu aş înmâna această adresă şi să 

specificaţi aceste lucruri. 

D-na consilier Benedek: - mulţumesc  frumos, domnule consilier Papai, vă rog. 

Dl. consilier Papai: - stimaţi colegi, nu au trecut nici două săptămâni de când am 

avut rectificare bugetară şi nu mi se pare absolut normal să ne apucăm acum să mai 

modificăm odată rectificarea fără ca acest material să treacă prin comisii, nici măcar prin 

comisia de buget, eu am cerut ieri aceste materiale, încă nu erau gata, nu ştiu, e o 

desconsiderare  totală  a comisiilor. Vă rog frumos să reflectaţi măcar pe viitor să vă 

abţineţi de la asemenea amendamente. 

Dl. consilier Bakoş: - din câte am înţeles din explicaţia din Expunere de motive, 

este vorba de corectarea unei erori materiale. Punct. Acum constat că domnul consilier 

Moldovan vine cu nişte modificări care pe de o parte, mi se pare că degeaba le facem, 

pentru că necesită nişte proceduri de achiziţii, pe de altă parte, sunt nişte informaţii care în 

mod clar provin din Executiv. Consider că domnul coleg Csiki ce a propus e clar, dânsul 

lucrând într-un domeniu a observat o chestie şi a avut o idee, dar propunerea domnului 

Moldovan, sunt în mod clar venite din Executiv. Nu ştiu de ce Executivul nu a putut să vină 

cu aceste explicaţii înainte, pentru că aşa nici nu ştiu, eu cel puţin nu am înţeles efectul 

bugetar, nu am înţeles impactul, de unde se mută o sumă în cealaltă parte, deci chiar când 

discutăm bugetul în mare, opt, zece, două zeci de amendamente, ne-am legat de chestia asta 

pentru că asemenea amendamente nu pot fi tratate în plenul şedinţei. Obiectivul de astăzi 

este în primul rând corelarea unei erori materiale. Eu unul sunt surprins de chestia asta, dar 

dacă consideraţi că sunt anumite sume, atunci eu aş aştepta şi argumentele Executivului. 

Domnule Moldovan, nu ştiu de unde aveţi aceste date, dar dacă afectează Clubul sportiv, 

haideţi să înţelegem de ce trebuiau modificate, dacă luăm bani de la Poliţia locală, de ce 

luăm şi de ce nu luăm? Deci sunt nişte informaţii care în mod clar provin din cadrul 

Executivului , un consilier normal nu are de unde să afle aceste cifre.    

D-na consilier Benedek: - domnul consilier Moldovan , vă rog procedural. 

Dl. consilier Moldovan:- mulţumesc, doamna preşedinte, aceste evidenţe nu vin de 

la mine, alături de colegii mei consilieri PNL am avut aceste discuţii, cu toţi directorii, cu 

care suntem  implicaţi din Executivul Primăriei, deci în urma discuţiilor şi cu doamna 

director Năznean am convenit să solicităm aceste amendamente de astăzi, mulţumesc. 
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D-na consilier Benedek: - vă mulţumesc, dacă nu sunt alte intervenţii atunci 

conform regulamentului vom pune la vot iniţial varianta iniţială din mape, urmând ca dacă 

această variantă este respinsă, să trecem la votul celor două amendamente formulate şi de 

domnul consilier Moldovan şi de domnul consilier Csiki. Deci, vă rog, frumos varianta 

iniţială fără amendamente, apoi trecem la amendamente dacă este respinsă. Cine este 

pentru? 

Cine este pentru? – 12 voturi  

Cine este împotrivă? – 4 voturi (Bălaş R., Dumitru P., Benedek T., Papai L.) 

Cine se abţine? – 5 voturi (Matei D., Moldovan C.,Todoran R., Miculi V., Mozes L.) 

(Nu a votat dl. consilier Peti A.) 

Deci, varianta iniţială a trecut fără amendamente, vă mulţumesc.  

Dacă sunt la sfârşitul şedinţei, conform obiceiului, intervenţii legate de probleme de 

interes public, dacă nu, aveţi în mape informări, da, domnule viceprimar Papuc, vă rog. 

Dl. viceprimar Papuc:- bună ziua, domnule viceprimar, dragi colegi, la ultima 

şedinţă de consiliu local m-am obligat, şi executivul s-a obligat în, pentru că au existat 

acele proiecte de hotărâre depuse de domnul consilier Bălaş, m-am obligat să trimitem 

adrese şi am trimis adrese la fiecare şcoală, pentru a ne furniza necesarul de materiale şi 

rechizite care sunt necesare şi de ce au nevoie explicit. Până la următoarea şedinţă cred că 

le vom primi şi atunci putem formula un raport clar asupra necesarului şi impactului 

bugetar ca să putem să cuprindem pentru anul viitor. Mai mult decât atât, în cursul zilelor 

următoare mă voi deplasa pentru că derulăm acel contract foarte mare de reparaţii la şcoli, 

mă voi deplasa la şcoli să văd în ce măsură aşteptările sunt satisfăcute, aşteptările 

directorilor, dacă procesul educaţional se desfăşoară în condiţii normale şi inclusiv dacă 

cantităţile de lucrări care sunt propuse a fi decontate sunt, se regăsesc şi în teren. Şi 

probabil după ce vom recepţiona, astăzi avem  Dacia gata, o parte din Europa, după ce vom 

recepţiona mai multe unităţi şcolare vom face un raport şi vă vom informa cu privire la 

stadiul lucrărilor şi cheltuielile care s-au realizat pentru aceste obiective. Mulţumesc. 

Dl. consilier Papai: - eu aş avea o rugăminte către domnul viceprimar care se ocupă 

de domeniul public. Stimaţi colegi, probabil aţi observat că după primele două trei luni în 

care după ce s-a introdus sistemul de parcare în oraş, totul era bine, erau locuri goale, locuri 

libere, se putea parca, în schimb lumea a aflat de aceea modalitate de a nu plăti parcarea 

decât în momentul în care primeşte constatarea şi din păcate lumea cam profită de chestia 

asta şi puteţi să vă uitaţi în centru. Centrul este plin de maşini care nu au tichet de parcare 

pentru că mulţi se bazează că nu o să fie amendaţi, dacă sunt prinşi plătesc taxa de parcare 

de 2 lei, sau cât este. Şi noi am mai atras atenţia că nu este normal acest lucru şi vă rugăm 

să veniţi cu modificarea regulamentului în acest sens, pentru că lumea profită, scad 

veniturile oraşului şi parcă văd că ne trezim că nu mai este rentabil că oraşul să gestioneze 

parcările, mulţumesc. 

D-na consilier Benedek: - domnul consilier Magyary. 

Dl. consilier Magyary: - bună ziua, sărut mâna, doamna preşedintă aş dori să 

repetăm  Hotărârea de Consiliu anterioară, care am votat-o, dar în necunoaştere de cauză, 

am cam greşit. Deci vă rog frumos să vorbiţi mai explicit mai hotărât, urlaţi, ceva faceţi că 

nu se înţelege, nu am înţeles. 

D-na consilier Benedek: - deci vă referiţi la aceea referitoare la rectificarea de 

buget? 

Dl. consilier Magyary:- exact, exact. Păi, de asta suntem aici ca să facem un bine, 

nu o prostie. 

D-na consilier Benedek: - da, eu am accentuat. Dacă d-voastră propuneţi, eu voi 

supune din nou la vot, dar eu am accentuat că dacă trece varianta iniţială, atunci conform 

regulamentului, nu putem trece la votul amendamentelor, tocmai pentru ca să fiu sigură că 
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toată lumea a înţeles ce votează. Înţeleg de la d-voastră că nu s-a auzit, aşa că eu supun din 

nou la vot, dar sper ca să nu avem un viciu de procedură. 

Dl. consilier Magyary:- mulţumesc. 

D-na consilier Benedek:- putem pune din nou la vot, vă rog frumos să vă exprimaţi 

din nou votul dacă este, deci varianta iniţială, înţeleg că nu s-a înţeles ce se votează. 

Varianta iniţială, să vă exprimaţi votul, că această Hotărâre se va întoarce sau nu, nu ştiu, 

nu depinde de noi. Bun. Atunci aş vrea să vă rog să vă exprimaţi votul,  numai un pic linişte 

ca să fie foarte clar că toată lumea înţelege ce votează. Domnule viceprimar, dacă vorbim 

deodată, nici nu are cum să fie atent, da? Deci dacă vorbim deodată nici n-are cum să fie 

atent. Vă rog să vă exprimaţi votul dacă sunteţi de acord, jumătate plus unu din noi, să 

reluăm votul asupra acestui punct de pe ordinea de zi? Deci să votăm dacă suntem de acord 

să votăm din nou.  

Dl. consilier Bălaş:- doamna Benedek, eram şi eu înscris la cuvânt. 

D-na consilier Benedek:- da, pardon, aveţi cuvântul, domnul consilier Bălaş. Opriţi 

votul până…da, vă rog frumos. 

Dl. consilier Bălaş: - mai era şi domnul Bratanovici care pleacă, că nu l-aţi băgat în 

seamă. 

Au plecat d-nii consilieri  Bratanovici Cristian, Pui Sebastian,  Bogoşel  

Constantin, Bălaş Radu şi Papai Laszlo – sunt prezenţi 17 consilieri. 

D-na consilier Benedek:- domnul consilier Bălaş, aveţi cuvântul. 

Dl. consilier Bălaş:- da, pentru că domnul Papuc a făcut o prezentare, nu pot să fiu 

încântat de cele auzite şi noi ne dorim acelaşi lucru, ca în licee să fie material didactic, ca în 

licee sau în toate şcolile din Tîrgu Mureş să fie cât mai bine dotate, aşa încât astăzi cel 

puţin la acest capitol, din ceea ce aţi vorbit, parcă aţi fi fost membru POL, domnule Papuc, 

mulţumesc. Şi în ceea ce priveşte reluarea votului, noi putem vota aici multe că o să reluăm 

sau nu, dar pericolul mare a reluării votului este că această rectificare să fie probabil 

notificată de Prefectură, sau domnul Papuc ştie mai bine exact procedurile, şi să nu fie 

valabilă, şi să facem mai mult rău revotând, decât ceea ce s-a întâmplat votând varianta 

iniţială. Nu ştiu, aştept şi poziţia doamnei secretar să ne lămurească asupra acestui aspect să 

nu zicem că nu am ştiut ce facem? 

D-na consilier Benedek:- vă mulţumesc, doamna secretar dacă puteţi face o 

precizare? V-a rugat domnul consilier. Ideea este dacă reluăm votul, dacă se va întoarce 

notificată de la Prefectură… Sau dacă doriţi o pauză de cinci minute? Deci nu-i prima dată, 

am avut în Consiliul Local situaţii în care anumiţi, unii consilieri au spus că nu au înţeles ce 

s-a pus la vot şi au votat în eroare, avem din nou această situaţie. Vă rog frumos, doamna 

secretar dacă ne spuneţi cum să ieşim din acest impas? 

D-na director jur. Cătană: - până acum nu am avut probleme la cele care s-au 

reluat votul, ideea este în felul următor, Hotărârea de acum două săptămâni, într-adevăr 

există nişte erori materiale strecurate, este de sine stătătoare. Prin Hotărârea de astăzi 

îndreptăm nişte erori materiale, ei, s-a votat. Acum, că vreunul din consilieri nu îşi asumă 

votul la ce a votat, nu pot să mă pronunţ, fiecare ştie ce a votat în cunoştinţă de cauză sau 

necunoştinţă de cauză. Am avut rugămintea de atâtea ori să fiţi atenţi în momentul în care 

se supune votului să ştiţi fiecare consilier ce anume votaţi. Dacă jumătate plus unul dintre 

d-voastră aţi fi de acord să reluaţi votul, se poate relua votul. În cazul în care Prefectura o 

notifică, va notifica Hotărârea aceasta şi intrăm cu alta să rectificăm aceea de acum două 

săptămâni, nr. 284. Nu ştiu, mai mult de atât, procedural nici măcar în regulamentul 

Consiliului nu-s prevăzute situaţiile astea. 

 D-na consilier Benedek:- bun, atunci haideţi să votăm că sunteţi de acord să 

reluăm votul referitor la acest punct de pe ordinea de zi.  
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Dl. consilier Bălaş:- consilierii POL, noi ne vom închide aparatele, ne vom 

retrage din această dezbatere, mulţumim. 

D-na consilier Benedek:- mulţumesc  frumos, deci vă rog cei prezenţi să vă 

exprimaţi votul dacă sunteţi de acord să reluăm votul pe acest punct de pe ordinea de zi?  

Cine este pentru? – 12 voturi  

Cine este împotrivă? – 1 vot  (Vajda G.) 

Cine se abţine? – 3 abţineri  (Furo J.,  Peti A., Papuc S.) 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

Deci, vom relua votul. Vom relua votul pentru că înţeleg că data trecută nu s-a 

înţeles ce s-a votat. Dacă data trecută nu s-a înţeles ce s-a votat, accentuez din nou, supun 

votului varianta iniţială, dacă varianta iniţială trece, atunci nu vom mai discuta 

amendamentele, automat amendamentele vor fi respinse. Pentru că ceea ce s-a propus aici 

este să reluăm votul pe ceea ce s-a votat. S-a votat varianta iniţială, deci dacă doriţi să 

acceptaţi amendamentele va trebui să respingeţi varianta iniţială. Dacă consideraţi că 

varianta iniţială este cea corectă, atunci votaţi pentru şi  nu vom intra la discuţia pe 

amendamente. Dacă ceva nu este clar, vă rog să spuneţi, că a treia oară nu cred că mai 

putem repeta votul. Atunci, vă rog frumos varianta iniţială la vot.   

Cine este pentru? – 1 vot  (Papuc S.) 

Cine este împotrivă? – 7 voturi  

Cine se abţine? – 8 abţineri  

Supun votului amendamentele.  

Începem cu cele lecturate de dl. consilier Moldovan. 

1. La Direcţia tehnică , propun relocarea sumei de 2.093.955 de la obiectivul de 

investiţii şi reparaţii către obiectivul reparaţii străzi, trotuare şi parcări.    Supun la vot. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

2. La Serviciul Public de Utilităţi (SPUM) propun relocarea sumei de 1.500.000 

de la reparaţii şi obiective de investiţii către obiectivul reparaţii străzi, trotuare şi parcări. 

Supun la vot. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

3. La ZOO, solicit relocarea sumei de 610.000 de la obiectivul de investiţii şi 

reparaţii către Clubul  Sportiv  Municipal. Supun la vot. 

Cine este pentru? – 14 voturi  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abţine? – 1 abţinere (Vajda G.)  

(Nu au votat d-nii consilieri Bakos L. şi Papuc S.) 

4. La Poliţia Locală, solicit diminuarea sumei de 200.000 de la obiectivul de 

investiţii autoturisme  la 160.000. Supun la vot. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

5. La Administraţia Domeniului Public (ADP), solicit relocarea sumei de 

2.621.000  de la obiectivul de reparaţii bunuri şi servicii, respectiv obiectivul investiţii, 
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pe credit de angajament, și suplimentare la reparaţii străzi,  trotuare, parcări. Supun la 

vot. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

6. La Asistenţă Socială, solicit relocarea sumei de 1.510.000 de la obiectivul 

ajutoare sociale şi transferuri interne, către Clubul Sportiv Municipal.  Supun la vot. 

Cine este pentru? – 14 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 1 abţinere (Peti A.) 

(Nu au votat d-nii consilieri Papuc S. şi Bakos L.) 

7. La Serviciul Relaţii Publice Interne şi Internaţionale, solicit relocarea sumei 

de 110.000  între  serviciul  hotelier şi serviciul restaurant.  Supun la vot. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? –  

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

8. Se renunţă la obiectivele autospecială uşoară  categoria de folosinţă N1 de 

la Serviciul Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă şi autoutilitară de la creşe. 

Cine este pentru? – 12 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 4 abţineri  (Furo J., Peti A., Makkai G., Vajda G.) 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

Amendamentul formulat de Csiki referitor la Grădiniţa 16 cu suma de 33 de mii 

242, dacă am reţinut bine. Vă rog la vot. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? –  

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

Supun la vot  hotărârea în integralitatea ei, cu amendamentele incluse. 

Cine este pentru? – 16 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

(Nu a votat dl. consilier Bakos L.) 

Hotărârea a fost adoptată  cu 16 voturi  pentru. 

Aveţi în mape informările. 

Dl. consilier Magyary: -  propun ca pentru şedinţa viitoare să includem pe 

ordinea de zi un material privind modalitatea de punere în valoare prin închiriere a 

construcţiilor din cadrul Liceului de chimie nr. 1 sau Liceul Emil Dandea. 

D-na consilier Benedek: - s-a consemnat. Dacă sunt alte luări de cuvânt? Dacă 

nu sunt,  declar închisă  şedinţa extraordinară a Consiliului local, de astăzi 6 noiembrie 

2018. 

 

 

D-na  consilier Benedek Theodora   – preşedinte de şedinţă _____________ 

 

p. Secretar Munic. Tîrgu Mureş, director D.J.C.A.A.P.L. Cătană Dianora__ 


